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           ROMANIA 
   JUDETUL IALOMITA 
CONSILIUL LOCAL BALACIU 
 
 
 

P R O C E S   V E R B A L    
Incheiat astazi 29.09.2016 

 
 

In sedinta ordinară a Consiliului Local Balaciu,la care participă urmatorii consilieri:Mihu 
Cornel-având şi funcţia de viceprimar al comunei, Andrei Mirela-Mariana, , Mereuţă Aurelia,Nechifor 
Georgeta, Sambetianu Viorica,Toader Luminiţa,Vătăşelu Constantin, Velicu Victor, Constantin Liviu-
Georgian . 

A fost absent nemotivat: Iordache Marian, Şerban Milica. 
La sedinta a mai participat :Simion Mirel Dănuţ-primarul comunei, Trandafir Alexandru Viorel 

- secretarul comunei Balaciu , Andronache Dan-consilier compart. buget , Nita Liliana- director al 
Scolii gimnaziale ,,Arhim.Teofil,, Balaciu. 

Având în vedere că mandatul d-lui Velicu Victor ca preşedintele de şedinţă ales a încetat, 
secretarul comunei solicită să se facă propuneri pentru alegerea unui alt preşedinte de şedinţa 
pentru următoarea perioadă de trei luni. 

 D-na Mereuţă Aurelia propune pe d-na Nechifor Georgeta.Se supune la vot propunerea şi se 
adoptă cu 9 voturi <pentru> Hotărârea nr.16/2016. 

Se dă cuvântul secretarului comunei pentru a  prezenta procesul verbal al sedintei din 
31.08.2016.Deoarece nu sunt obiectii cu privire la redactarea procesului verbal,acesta se supune la 
vot si se aprobă în unanimitate. 

Şedinţa are următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea  criteriilor de normare,a numărului şi structurii 
personalului nedidactic din cadrul Scolii gimnaziale ,,Arhimandrit Teofil,, Balaciu, începând cu 
anul şcolar 2016-2017,însoţit de: 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

2. Proiect de pentru aprobarea  modificării art.5 din HCL Balaciu nr.1 din 03.02.2016 privind 
aprobarea infiintarii Societatii Comerciale de interes public ADI 7 Societate cu Răspundere 
Limitată, însoţit de : 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a documentaţiei faza 
proiect tehnic-detalii de execuţie, aferentă obiectivului de investiţie ,,Asfaltare strada 
Pitişteanu şi asfaltare strada Eroii Miu în comuna Balaciu,judeţul Ialomiţa,, însoţit de: 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a documentaţiei faza 
proiect tehnic-detalii de execuţie, aferentă obiectivului de investiţii:,,Reabilitare pod peste râul 
Ialomiţa situat pe DC 37 Balaciu-etapa II-comuna Balaciu,jud.Ialomiţa,, însoţit de: 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea şi aprobarea cotei de carburanţi pentru autoturismul 
Dacia Duster  
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            aflat în dotarea autorităţii executive a comunei Balaciu , însoţit de : 
  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al comunei Balaciu pe anul 
2016,însoţit de: 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual al achiziţiilor publice pentru anul  
2016 ,însoţit de : 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

8. Întrebări şi interpelări 
 Se supune la vot proiectul ordinii de zi, care se aprobă în unanimitate. 

La punctul 1 al ordinii de zi, D-na Mereuţă Aurelia dă citire totodată raportului comisiei de 
specilaitate care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

D-nul Andronache Dan prezintă raportul compartimentului de specialitate care avizează 
favorabil proiectul de hotărâre. 

Secretarul comunei prezintă avizul de legalitate,favorabil proiectului de hotărâre. 
Se fac înscrieri la cuvânt. 
D-na Nita Liliana arată că posturile existente în prezent sunt aprobate din anul 2008.Un  post 

de îngrijitor finantat de ISJ a fost blocat o perioadă dar anul acesta s-a organizat concurs şi postul a 
fost ocupat.Solitarea către consiliul local este să fie mentinute cele 2 posturi cu 0,50 norme la 
grădinită deoarece suprafata acesteia este cu mult mai mare decât a fostelor grădinite din Balaciu si 
Copuzu, cu WC-uri şi băi ce trebuie curatate.Referitor la sofer cele 0,50 norme sunt necesare pentru 
a doua masină aflată în dotare care sa transporte doar copiii de la grădiniţă. 

D-nul Velicu Victor arată că în şedinta comisiei de buget, după ce contabilul primăriei a facut 
unele precizări că solicitarea scolii nu este legală,s-a abţinut de la vot considerând că nu este legal ca 
să fie aprobat orice şi oricât.In această chestiune consilierii PSD sunt puşi să facă pârtie pentru 
adoptarea hotărârii. 

D-nul Mihu Cornel arată că în consiliul de administratie al şcolii s-a discutat că cei din PNL 
sunt împotriva proiectului de hotărâre. 

D-nul primar arată că de la început a solicitat consilierilor locali să facă administraţie şi nu 
politică şi nu este de acord cu această abordare.  
 Deoarece nu sunt discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 8 
voturi<pentru> şi o abţinere Hotărârea nr.17/2016. 

La punctul 2 al ordinii de zi, d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre. 
D-na Mereuţă Aurelia prezintă raportului comisiei de specialitate care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.  
Secretarul comunei prezintă raportul compartimentului de specialitate care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre precum şi avizul de legalitate. 
 Deoarece nu sunt discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 9 
voturi<pentru> Hotărârea nr.18/2016. 

La punctul 3 al ordinii de zi, d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre.  
D-na Mereuţă Aurelia prezintă raportului comisiei de specialitate care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.  
D-nul Andronache Dan prezintă raportul compartimentului de specialitate care avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 
Secretarul comunei prezintă avizul de legalitate,favorabil proiectului de hotărâre. 

 Deoarece nu sunt discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 9 
voturi<pentru> Hotărârea nr.19/2016. 
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La punctul 4 al ordinii de zi, d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre.  
D-na Mereuţă Aurelia prezintă raportului comisiei de specialitate care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.  
D-nul Andronache Dan prezintă raportul compartimentului de specialitate care avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 
Secretarul comunei prezintă avizul de legalitate,favorabil proiectului de hotărâre. 

 Deoarece nu sunt discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 9 
voturi<pentru> Hotărârea nr.20/2016. 

La punctul 5 al ordinii de zi, d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre.  
D-na Mereuţă Aurelia prezintă raportului comisiei de specialitate care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.  
D-nul Andronache Dan prezintă raportul compartimentului de specialitate care avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 
Secretarul comunei prezintă avizul de legalitate,favorabil proiectului de hotărâre. 

 Deoarece nu sunt discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 9 
voturi<pentru> Hotărârea nr.21/2016. 

La punctul 6 al ordinii de zi, d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre.  
D-na Mereuţă Aurelia prezintă raportului comisiei de specialitate care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.  
D-nul Andronache Dan prezintă raportul compartimentului de specialitate care avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 
Secretarul comunei prezintă avizul de legalitate,favorabil proiectului de hotărâre. 

 Deoarece nu sunt discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 9 
voturi<pentru> Hotărârea nr.22/2016. 

La punctul 7 al ordinii de zi, d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre.  
D-na Mereuţă Aurelia prezintă raportului comisiei de specialitate care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.  
D-nul Andronache Dan prezintă raportul compartimentului de specialitate care avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 
Secretarul comunei prezintă avizul de legalitate,favorabil proiectului de hotărâre. 

 Deoarece nu sunt discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 9 
voturi<pentru> Hotărârea nr.23/2016. 

La punctul 8 al ordinii de zi,secretarul comunei prezintă cererea adresată consiliului local de  
preotul paroh Nae Ion, ce a fost înregistrată cu nr.2405/09.09.2016 şi prin care solicită aprobarea 
cererii de demolare a scolii vechi din satul Copuzu,aflată în vecinătatea bisericii pentru a se construi o 
biserică nouă.  

D-na preşedinte de şedinţă dă cuvântul preotului Nae Ion, pentru a susţine pe larg cererea. 
Acesta arată că este constient că şi scoala veche şi terenul fac parte din domeniul public al 

comunei şi este greu să fie dat bisericii.Raportul de expertiză întocmit concluzionează că biserica nu 
se poate reabilita , soluţia fiind aceea de a se construi o biserică nouă.Având în vedere aceste 
aspecte dansul doreste ca biserica veche sa fie demolată şi pe locul acesteia să fie construită una 
nouă. 

Rugămintea către consiliul local este ca scoala veche din vecinătatea bisericii să fie amenajată 
astfel încât pe timpul lucrărilor de demolare şi construire a noii biserici ,slujbele religioase să se 
poată desfăşura în acest local.  

Consiliul local aprobă de principiu cererea şi se solicită d-lui primar să facă o estimare a 
lucrărilor necesare şi a costurilor, urmând ca la o rectificare de buget să fie identificate sumele 
necesare amenajării localului. 

In continuare d-nul Velicu Victor adresează d-lui primar următoarele întrebări: 
1. Cum îşi propune să rezolve restanţele la impozitele locale şi la alimentarea cu apă, 

deoarece pe listele de restanţieri sunt şi oameni morti sau care au încheiat 
precontracte de înstrăinare a imobilelor. 

 D-nul primar raspunde că va aplica metodele de recuperare a debitelor stabilite de consiliul 
local în mandatul trecut al cărui membru a fost d-nul Velicu. 
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 D-nul Velicu Victor arată că nu este mulţumit de răspuns. 
 2.            Ce măsuri va lua în privinta câinilor fără stăpân. 
 D-nul primar arată că aceasta este o problemă pentru autoritatea locală şi va solicita 
consiliului local alocarea de fonduri pentru gestionarea problemei. 

 
Rezultatul votului exprimat de consilieri: 
 

VOT Nr. 
Crt

. 

Numele si prenumele 
consilierului Proiect 

1 
Proiect 

2 
Proiect 

3 
Proiect 

4 
Proiect 

5 
Proiect 

6 
Proiect 

 7 
Proiect 

8 
1 Andrei Mirela Mariana Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 
2 Constantin Liviu 

Georgian 
Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

3 Iordache Marian Absent Absent Absent Absent Absent Absent Absent Absent 

4 Mereuţă Aurelia Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

5 Mihu Cornel Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

6 Nechifor Georgeta Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

7 Sambetianu Viorica Pentru Impotrivă Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 
8 Şerban Milica Absent Absent Absent Absent Absent Absent Absent Absent 
9 Toader Luminiţa Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

10 Vataşelu Constantin Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

11 Velicu Victor Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

    
 Drept care am încheiat prezentul proces verbal. 
 
  PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ            S E C R E T A R 
                  Nechifor Georgeta                           Alexandru Viorel Trandafir 
 
                    
 


